
Protokół Nr LXXXIV/23 

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 30 sierpnia 2023 roku 

 

Otwarcie obrad – godz. 15.26 

Zamknięcie obrad – godz. 18.26 

Ad. 1 

Obrady LXXXIV sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając osoby 

uczestniczące w sesji. 

Ad. 2  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne -  

w sesji uczestniczy 13 radnych (lista obecności radnych, lista obecności sołtysów oraz lista 

obecności gości stanowią załączniki do protokołu). 

Ad. 3 

Przewodniczący RM - stwierdził, że sesja zwołana została zgodnie z zasadami określonymi  

w Statucie Gminy, w związku z czym stwierdził prawidłowość jej zwołania. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - przedstawił porządek obrad sesji w dniu 30 sierpnia 2023 r.: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Stwierdzenie prawidłowości zwołania sesji. 

4. Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 

5. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji  

z dnia 31 lipca 2023 r. 

6. Inauguracja roku szkolnego 2023/2024. 

7. Ocena stanu bezpieczeństwa i higieny pracy w jednostkach organizacyjnych gminy. 

8. Sprawozdanie z prac Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych  – DRUK NR 1 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Radków        – DRUK NR 2 

c) w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich i robót budowlanych    – DRUK NR 3 

d) w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich i robót budowlanych     – DRUK NR 4 



e) w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich i robót budowlanych     – DRUK NR 5 

f) w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich i robót budowlanych     – DRUK NR 6 

g) w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich i robót budowlanych     – DRUK NR 7 

h) w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich i robót budowlanych     – DRUK NR 8 

i) w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich i robót budowlanych     – DRUK NR 9 

10.  Sprawy różne. 

11.  Zamknięcie sesji. 

 
Przewodniczący RM - zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie zmiany 

przedstawionego porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 

Nikt nie zgłosił wniosku o zmianę porządku obrad. 

Ad. 5 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 31 

lipca 2023 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz zamieszczony 

został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie. Przewodniczący 

RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 31 lipca 2023 r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

Ad. 6 

Przewodniczący RM - z okazji inauguracji roku szkolnego 2023/2024 udzielił głosu Dyrektorom 
jednostek oświatowych z terenu Gminy Radków. 

Danuta Pawlicka – Dyrektor Integracyjnego Radkowskiego Zespołu Żłobków – przedstawiła 
informację nt. przygotowania placówki do rozpoczęcia roku szkolnego. 

Nie było pytań do złożonej informacji. 

Renata Strzelecka-Szydło – p.o. Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w 
Wambierzycach - przedstawiła informację nt. przygotowania placówki do rozpoczęcia roku 
szkolnego. 

Nie było pytań do złożonej informacji. 

Małgorzata Kaleta-Białas - Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Ścinawce Dolnej - 
przedstawiła informację nt. przygotowania placówki do rozpoczęcia roku szkolnego. 

Nie było pytań do złożonej informacji. 

Roman Borkowski - Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Ścinawce Średniej - 
przedstawił informację nt. Przygotowania placówki do rozpoczęcia roku szkolnego. 

Nie było pytań do złożonej informacji. 



 

 

Danuta Florczak - Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Wambierzycach - 
przedstawiła informację nt. Przygotowania placówki do rozpoczęcia roku szkolnego. 

Nie było pytań do złożonej informacji. 

Przewodniczący RM – podziękował za złożone informacje i życzył udanego roku szkolnego. 

D. Florczak – w związku z przejściem na emeryturę podziękowała wszystkim za wieloletnią 
współpracę. 

Przewodniczący RM – udzielił głosu Burmistrzowi. 

Burmistrz – przedstawił prognozę sytuacji finansowej w sektorze oświaty na nadchodzący rok 
szkolny oraz omówił zamierzenia inwestycyjne, planowane remonty, modernizacje i 
przebudowy dla poszczególnych placówek. 

Przewodniczący RM wraz z Burmistrzem wręczyli kwiaty oraz złożyli podziękowania dla Pani 
Danuty Florczak, która z dniem 30.08.2023 r. przechodzi na emeryturę. 

 
Ad. 7 

Przewodniczący RM - poprosił Pana Jacka Krzyżanowskiego o złożenie informacji o stanie 

bezpieczeństwa i higieny pracy w jednostkach organizacyjnych gminy. 

Jacek Krzyżanowski – specjalista ds. BHP - złożył informację o stanie bezpieczeństwa i higieny 

pracy w jednostkach organizacyjnych gminy (informacja stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionej informacji. 

Nikt z radnych nie miał pytań do przedstawionej informacji. 

Przewodniczący RM poddał pod głosowanie propozycję dotyczącą dokonania pozytywnej 

oceny stanu bezpieczeństwa i higieny pracy w jednostkach organizacyjnych Gminy Radków. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad w/w propozycją. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 13 radnych:   za - 13    przeciw - 0    wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o złożenie sprawozdania międzysesyjnego. 

Burmistrz – złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 26 lipca 2023 roku do 23 sierpnia 

2023 roku oraz przedstawił sytuację zaległości mieszkańców gminy w płatnościach z tyt. 

gospodarki odpadami, czynszu za lokale komunalne oraz dostarczenie wody i odprowadzenie 

ścieków (sprawozdanie wraz z informacjami nt. zadłużenia stanowią załączniki do protokołu). 



W trakcie składania sprawozdania Burmistrz wręczył Pani Marzenie Dudzik zarządzenie o 

powierzeniu jej pełnienia obowiązków Dyrektora ZSP w Radkowie na okres od 01.09.2023 r. 

do 30.06.2024 r. 

Obrady opuściła Radna Czesława Jarzyńska. Liczba radnych spadła do 12. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

J. Gorczycki – zapytał, czy na terenie Tłumaczowa zostało zakończone zadanie modernizacji 

oświetlenia ulicznego. 

Burmistrz – odpowiedział, że w Tłumaczowie zadanie nie jest jeszcze zakończone. Opóźnienie 

jest spowodowane długotrwałymi uzgodnieniami z Dolnośląską Służbą Dróg i Kolei na 

zajmowanie pasa drogowego. 

J. Gorczycki – podziękował za odpowiedź. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania. 

Nikt nie miał więcej pytań. 

O godz. 17.22 Przewodniczący RM ogłosił przerwę. 
O godz. 17.39 Przewodniczący RM wznowił obrady. 

Ad. 9 

Przewodniczący RM - poinformował, że do przedstawienia treści projektów uchwał wyznaczył 

Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Alicję Surdykę-Strug. 

DRUK NR 1 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Alfreda Rakowska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  



Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 1. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 12 radnych:   za - 12   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 2 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Radków 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Alfreda Rakowska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 2. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 12 radnych:   za - 12   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 



Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 3 w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich i robót budowlanych 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Alfreda Rakowska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 3. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 12 radnych:   za - 12  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 4 w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich i robót budowlanych 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



Alfreda Rakowska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 4. 

Nikt nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 12 radnych:   za - 12   przeciw - 0   wstrzymał się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 5 w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich i robót budowlanych 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Alfreda Rakowska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 



Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 5. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 12 radnych:   za - 12  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 6 w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich i robót budowlanych 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Alfreda Rakowska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 6. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 



Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 12 radnych:   za - 12  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 7 w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich i robót budowlanych 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Alfreda Rakowska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 7. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 12 radnych:   za - 12  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 8 w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich i robót budowlanych 



Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Alfreda Rakowska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 8. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 12 radnych:   za - 12  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 9 w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich i robót budowlanych 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Alfreda Rakowska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 



Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 9. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 12 radnych:   za - 12  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Ad. 10 

Przewodniczący RM – udzielił głosu Burmistrzowi. 

Burmistrz – omówił postęp prac przy remoncie drogi Radków – Karłów oraz przedstawił 

koncepcję zagospodarowania terenu przy przedszkolu publicznym w Radkowie ”Kraina 

Liczyrzepy”. Następnie Burmistrz zaprezentował decyzję starosty zezwalającą rozbiórkę 

domków nad zalewem oraz przedstawił projekty domków, planowanych do zbudowania w 

miejsce zburzonych (zdjęcia remontu drogi oraz wizualizacje placu zabaw przy przedszkolu i 

domków nad zalewem stanowią załączniki do protokołu). 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w sprawach rożnych. 

Monika Żgiet-Rogala – zapytała, czy pobocze remontowanej drogi do Karłowa będzie 

udostępnione tylko na potrzeby Triatlonu, czy będzie dostępne również dla mieszkańców. 

Burmistrz – odpowiedział, że trwają rozmowy w tej sprawie i kierownik budowy stwierdził, że 

jeżeli po zakończeniu pierwszego etapu remontu drogi zabezpieczenia będą wystarczające, 

aby uruchomić ruch na tym odcinku, to jest skłonny umożliwić wahadłowy przejazd pojazdów 

do 3,5 ton.  

M. Żgiet-Rogala – zwróciła uwagę, że powyżej remontowanego odcinka jest miejsce, w którym 

również istnieje zagrożenie zapadnięcia drogi. 



Burmistrz – stwierdził, że jest to trafna obserwacja oraz, że została przekazana informacja o 

jeszcze trzech miejscach zagrożonych osuwiskiem, dodatkowo zostanie wykonane nagranie, 

na którym pokazane będą wszystkie zagrożone miejsca na drodze i które Burmistrz przedstawi 

zarządcy drogi, ponieważ uważa, że można te zagrożenia usunąć korzystając z faktu, że droga 

jest już zamknięta. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania. 

Nikt nie miał więcej pytań. 

Ad. 11 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął LXXXIV sesję Rady Miejskiej  

w Radkowie.   

 

 

Protokołowała:       Przewodniczący RM w Radkowie 

Justyna Ożóg               Aleksander Mielniczuk 

      


